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Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 30. 05. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:   13.00 h 
Ukončenie zasadnutia:      16.10 h  
   
Prítomní:           26 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Mgr. Katarína Bubnášová 
   RNDr. Alena Mečiarová    
                  
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Eva Lacková – manažér kvality                             

                               Ing. Ivan Kotrík – vedúci referátu AIS                             
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  

   Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starost. o občana 
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik školských a mimoškolských aktivít  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. Igor Detko – vedúci oddelenia strategického rozvoja mesta 

                               JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP  
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ spol. SMMP, s. r. o.  
            Peter Paulík – riaditeľ KaSS  
   Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
 
    – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 26 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predsedovia poslaneckých klubov Ján Dobrovodský a Ing. Milan Dérer – 
(zástupca primátora mesta), Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - 
hlavná kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Milan 

Budač a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: MUDr. Silvia Hrnková a Július Urík. 
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Eleonóra Porubcová – predsedníčka,  
Zuzana Belanová  – členka,  
Gabriel Čauder – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 148/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
 Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že mestské zastupiteľstvo má na 
zasadnutí prerokovať Informáciu HFK Prievidza o použití prvej časti poskytnutého 
finančného príspevku. Požiadal prítomných o súhlas na prerokovanie tejto informácie na 
začiatku rokovania. 
  
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
 1. O t v o r e n i e 
 2. Návrh na celoročné rozmiestňovanie veľkoobjemových kontajnerov 
 3. Obnova parku pred Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny 
 4. Návrh na vymaľovanie nadchodu pre peších nad železničnou traťou 
 5. Návrh na vyplácanie jednorazového finančného príspevku pre každé novonarodené 

dieťa s trvalým pobytom v meste Prievidza  
 6. Návrh riešenia Turisticko-informačnej kancelárie v meste Prievidza 
 7. Žiadosť Hornonitrianskeho osvetového strediska Prievidza o finančný príspevok na 

realizáciu podujatia Hornonitrianske folklórne slávnosti 
 8. Ponuka Obchodnej akadémie v Prievidzi na bezplatný počítačový kurz 
 9. Návrh na zrušenie uznesenia MsZ č. 407/06 – zrušenie predaja výmenníkovej stanice 

na Šumperskej ulici 
10. Návrh termínov MsZ na II. polrok 2007  
11. Rôzne 
12. Záver 
 
P r o g r a m   bodu č. 16 –  „   R ô z n e   “ 
 1.) Žiadosti predkladané majetkovým oddelením MsÚ 
 2.) Informácia HFK Prievidza o použití prvej časti poskytovaného finančného príspevku  
 3.) Informácia o schválení projektu ,,Zavedenie a rozšírenie separovaného zberu 

komunálneho odpadu v regióne horná Nitra“  
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 4.) Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 76/07 (zmena počtu stánkov využívaných pri 
príležitostných trhoch 

 5.) Žiadosť Slovenského korfbalového klubu Prievidza o finančný príspevok 
 6.) Návrh na poskytnutie finančného príspevku evan. cirkvi 
 7.) Návrh na zmenu počtu členov komisie obchodu a služieb 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 149/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   

 
 

- k bodu 11 – 
,,Rôzne“  

 
Bod č. 2) Informácia HFK Prievidza o použití prvej časti poskytovaného 

 finančného príspevku 
 
 Ing. Ján Kotian, prezident HFK Prievidza, informoval prítomných o dlhodobom 
finančnom pláne HFK Prievidza a uviedol, že zámerom HFK Prievidza je postupne znižovať 
objem finančných prostriedkov nevyhnutných na jeho činnosť, ktoré sú poskytované mestom 
Prievidza vo forme dotácie. Za týmto účelom HFK Prievidza od konca roku 2007 plánuje 
rozširovať okruh vykonávaných činností o nové aktivity, ktoré budú pre klub predstavovať 
zdroj ďalších príjmov.  Konštatoval, že finančné prostriedky budú získavané z nasledovných 
podnikateľských zámerov: 
prenájom umelého trávnika, prenájom garáží, prenájom bytov, autodoprava, 
reštaurácia, saunové služby, masérske služby, pranie bielizne. 
 Následne dodal, že prvá časť poskytnutého finančného príspevku vo výške 500 tis. 
Sk bola pripísaná na účet spoločnosti UNIPA, spol. s r. o. Prievidza dňa 18. 05. 2007 na 
základe mandátnej zmluvy medzi mestom Prievidza a spol. UNIPA, spol. s r. o. Prievidza 
a následne použitá na podporu činnosti HFK Prievidza a k dnešnému dňu vyčerpaná v plnej 
výške. 
 K prerokovanému vyúčtovaniu dotácie a dlhodobému finančnému plánu HFK 
Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 150/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali 
 
 

- k bodu 2 - 
,,Návrh na celoročné rozmiestňovanie veľkoobjemových kontajnerov“ 

  
 Ing. Juraj Romančák, konateľ spoločnosti TEZAS, spol. s r. o., uviedol, že na základe 
požiadaviek občanov mesta Prievidza bola spoločnosť TEZAS, spol. s r. o., požiadaná 
o predloženie alternatív riešenia problematiky rozmiestňovania veľkoobjemových 
kontajnerov. Dodal, že v zmysle uznesenia MsR predkladá TEZAS, spol. s r. o., návrh 
stanovíšť celoročného rozmiestňovania veľkoobjemových kontajnerov na území mesta 
Prievidza pri pravidelnom mesačnom cykle ich pristavenia a odvozu. Návrh vychádza 
z finančných prostriedkov odsúhlasených na rok 2007 pre likvidáciu objemného a drobného 
stavebného odpadu vo výške 5 300 tis. Sk. Konštatoval, že na rokovanie MsR boli 
predložené 2 alternatívy rozmiestňovania, a však MsR odporučila MsZ schváliť 2. alternatívu. 
V 2. alternatíve sa počíta s rozmiestňovaním 6 VOK.  5 VOK pre mesto Prievidza a 1 VOK 
pre prímestské časti a vybrané lokality mesta s nízkym osídlením s tým, že sa navýši počet 
stanovíšť kontajnerov na 48. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal, aby harmonogram rozmiestnenia 
veľkoobjemových kontajnerov bol doručený VVO a na sekretariát prednostu, z dôvodu 
podávania dostatočných informácií občanom. 
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 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa, kedy 
sa začne predložený systém rozmiestňovania veľkoobjemových kontajnerov realizovať. Ing. 
Juraj Romančák, konateľ TEZAS, spol. s r. o., uviedol, že pokiaľ bude spomínaná alternatíva 
schválená MsZ, všetko sa môže spustiť od 01. 06. 2007 a však bude potrebné informovať 
občanov mesta Prievidza o systéme rozmiestňovania VOK prostredníctvom dostupných 
médií a informačných letákov. 
 K prerokovanému návrhu na celoročné rozmiestňovanie veľkoobjemových 
kontajnerov prijalo MsZ uznesenie č. 151/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za    
 

 
- k bodu 3 - 

,,Obnova parku pred Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny“ 
 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, uviedol, že riešenie 
obnovy parku pred ÚPSVaR bolo zadané školám s architektonickým zameraním ako 
semestrová práca. Výsledkom tohto zadania je prezentovaný projekt. Konštatoval, že 
chodníky ostávajú v pôvodnom stave, budú len zrekonštruované. Fontána bude zmenšená 
a premiestnená do ústrania. Súsošie Sv. Cyrila a Sv. Metoda ostáva na svojom mieste. 
Taktiež dôjde k obnove zelene (chorá zeleň bude likvidovaná a nahrádzaná novou). 
 K prerokovanej obnove parku prijalo MsZ uznesenie č. 165/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 

 
- k bodu 4 - 

,,Návrh na vymaľovanie nadchodu pre peších nad železničnou traťou“ 
 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, informoval o návrhu 
na vymaľovanie nadchodu pre peších nad železničnou traťou. Uviedol, že nadchod má 20 – 
30 rokov a jeho stav tomuto veku zodpovedá. Teleso nadchodu je potrebné očistiť a natrieť 
ochrannými nátermi. Cena opravy nadchodu je vyčíslená na 2 500 tis. Sk. 
 Do rozpravy sa prihlásil Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, a zaujímal sa, či je v tejto 
čiastke zahrnutá i oprava elektrického vedenia, osvetlenia a rekonštrukcia podláh. Ing. arch. 
Vladimír Falat konštatoval, že elektrické vedenie a osvetlenie sa opravovať zatiaľ nebude. 
Železnice SR zamietli nový spôsob osvetlenia a oprava podláh tiež nebola zaradená do 
rozpočtu na opravu nadchodu.  
Ďalej sa Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala či vyčíslená suma nie je príliš 
vysoká, na to že sa nadchod bude len čistiť a natierať.  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
uviedol, že otázkou rekonštrukcie nadchodu sa vedenie mesta zaoberalo i pred štyrmi rokmi 
a vtedy bola ponuka na opieskovanie celej konštrukcie za cenu 5 mil. Sk. Toto riešenie bolo 
zamietnuté z dôvodu vysokej ceny a tiež, že opieskovanie nebolo vhodným riešením 
(nevhodná technológia). Ručné očistenie a natretie je najvhodnejším spôsobom opravy 
nadchodu.  
Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, uviedol, že nadchod bol riešením z núdze a súhlasí s jeho 
čiastočnou obnovou. Ďalej konštatoval, že v súčasnosti sú dostupné mnohé projekty a plány 
podchodov, ktoré by boli riešením prechodu cez železničnú trať. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala na termín plnenia, a či je tento návrh 
zapracovaný v rozpočte. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, 
informoval, že finančné prostriedky nie sú zaradené do najbližšej úpravy rozpočtu mesta 
Prievidza, ale s realizáciou obnovy nadchodu sa plánuje v júny 2007, alebo po zaradení do 
III. úpravy rozpočtu mesta Prievidza. Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, 
uviedla, že obnova nadchodu a bude môcť čiastočne realizovať v septembri 2007. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, odporučil nájsť riešenie financovania a obnovu nadchodu riešiť v 
letných mesiacoch.  
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 K prerokovanému návrhu na vymaľovanie nadchodu pre peších nad železničnou 
traťou prijalo MsZ uznesenie č. 152/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 

 
- k bodu 5 - 

,,Návrh na vyplácanie jednorázového finančného príspevku pre každé novonarodené 
dieťa s trvalým pobytom v meste Prievidza“ 

 
 O návrhu vyplácania jednorázového finančného príspevku pre každé novonarodené 
dieťa s trvalým pobytov v meste Prievidza informovala PhDr. Tatiana Poliaková, vedúca 
odboru starostlivosti o občana a uviedla, že nárok na jednorázový finančný príspevok vo 
výške 2000,- Sk vo forme daru v zmysle VZN mesta Prievidza č. 80/2005 má každé 
novonarodené dieťa s trvalým pobytom v meste Prievidza, pričom príspevok bude 
poskytovaný rodičovi alebo inej osobe, ktorej bolo dieťa zverené do opatery, na základe 
písomnej žiadosti po predložení originálu rodného listu dieťaťa. Finančné príspevky budú 
vyplácané prostredníctvom pokladne MsÚ. 
 K návrhu vyplácania jednorázového príspevku pre novonarodené dieťa s trvalým 
pobytom v meste Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 153/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 

 
- k bodu 6 - 

,,Návrh riešenia Turisticko-informačnej kancelárie v meste Prievidza“ 
 
 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, uviedol, že mesto Prievidza má s Turisticko – 
informačnou kanceláriou Horná Nitra (TIK) uzatvorenú mandátnu zmluvu na výkon činností 
spojených s TIK a tiež mandátnu zmluvu na odplatu za sprievodcovské služby v rámci 
projektu ,,Zlatá prievidzská cesta“. Po nástupe nového vedenia mesta Prievidza v roku 2003 
sa zvýšili nároky a požiadavky mesta Prievidza na činnosť TIK a zároveň sa začali 
pripravovať projekty zamerané na rozvoj cestovného ruchu v meste Prievidza. Mesto 
Prievidza má záujem uchádzať sa  pri tvorbe projektov z Európskeho spoločenstva aj o iné 
dotácie na projekty súvisiace s rozvojom cestovného ruchu. Vzhľadom k tomu, že v novom 
programovacom období budú finančné prostriedky na informačné kancelárie poskytované 
prednostne samospráve, mesto má záujem byť zriaďovateľom  TIK a využívať možnosť jeho 
budovania za pomoci prostriedkov EÚ. Na základe uvedeného sa predkladá návrh nového 
kontraktu medzi mestom Prievidza a turisticko – informačnou kanceláriou mesta, v ktorom 
budú presne definované úlohy a ciele. Michal Dobiáš, poslanec MsZ, následne požiadal 
poslancov MsZ o schválenie návrhu na vykonanie zmien zmluvných vzťahov s TIK Horná 
Nitra Prievidza a o založenie TIK Prievidza k 01. 01. 2008, ktoré bude činnosti spojené 
s turisticko – informačnou kanceláriou vykonávať pre mesto Prievidza. 
 K prerokovanému návrhu riešenia TIK v meste Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 
154/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali  

 
 

- k bodu 7 - 
,,Žiadosť Hornonitrianskeho osvetového strediska Prievidza o finančný príspevok na 

realizáciu podujatia Hornonitrianske folklórne slávnosti“ 
 
 Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, ako členka komisie kultúry, predložila 
žiadosť Hornonitrianskeho osvetového strediska Prievidza o finančný príspevok na realizáciu 
podujatia Hornonitrianske folklórne slávnosti. Dodala, že ide o čiastku 40 tis. Sk, ktoré 
poskytne komisia kultúry zo svojej kapitoly v rozpočte a po získaní prostriedkov do rozpočtu 
mesta sa tieto prostriedky vrátia do kapitoly komisie kultúry. 
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Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, požiadala o schválenie prostriedkov vo výške 50 tis. Sk, 
nakoľko ide o podujatie s veľkým rozsahom. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že 
v roku 2007 sa kapitola komisie kultúry bude navyšovať, nakoľko partnerské mesto Valjevo – 
Srbsko pozvalo reprezentantov z oblasti kultúry mesta Prievidza na ich mestské dni. 
 K žiadosti Hornonitrianskeho osvetového strediska prijalo MsZ uznesenie č. 155/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

 
- k bodu 8 - 

,,Ponuka Obchodnej akadémie v Prievidzi na bezplatný počítačový kurz“ 
 
 Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ a riaditeľ Obchodnej akadémie v Prievidzi, 
informoval o ponuke Obchodnej akadémie v Prievidzi poskytnúť poslancom MsZ bezplatný 
počítačový kurz. Jedná sa o kurzy pre začiatočníkov a pokročilých. 
Termíny kurzov: 
Začiatočníci: 11. 06. 2007, 14. 06. 2007, 18. 06. 2007 v čase od 14.30h.  do 18.00 h. 
Pokročilí: 15. 06. 2007, 19. 06. 2007, 22. 06. 2007 v čase od 14.30 h. do 18. 00 h. 
 K ponuke Obchodnej akadémie v Prievidzi prijalo MsZ uznesenie č. 156/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
 

- k bodu 9 - 
,,Návrh na zrušenie uznesenia MsZ č. 407/06 – zrušenie predaja výmenníkovej stanice 

na Šumperskej ulici“ 
 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala, že v roku 2006 MsZ 
uznesením č. 407/06 schválilo odpredaj časti výmenníkovej stanice p. Kutišovi za cenu podľa 
znaleckého posudku. Hodnota VS vychádzajúva zo znaleckého posudku bola nízka, a tak na 
základe rozhodnutia MsR,  bol vypracovaný druhý znalecký posudok na základe, ktorého sa 
mala VS predať. A však spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., požiadala o prenájom tejto VS, 
nakoľko je potrebná na garážovanie automobilov spoločnosti. Na základe uvedeného je 
potrebné zrušiť uznesenie na, ktorého bol schválený odpredaj VS p. Kutišovi. 
 K návrhu na zrušenie uznesenia č. 407/06 prijalo MsZ uznesenie č. 157/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 4 poslanci sa zdržali 
 

 
- k bodu 10 - 

,,Návrh termínov MsZ na II. polrok 2007“ 
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil návrh termínov MsZ na II. polrok 2007 
a uviedol, že rokovania MsZ sa budú konať každý mesiac, s tým že termíny zasadnutí sú 
nasledovné: 
31.07.2007, 28. 08. 2007, 25. 09. 2007, 30. 10. 2007, 27. 11. 2007, 18. 12. 2007. 
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, sa informoval, či začiatok rokovania MsZ 
bude o 08. 00h. alebo o 13. 00 h. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, konštatoval, že rokovania 
sa budú začínať o 13. 00 h. a v prípade potreby je možné začiatok rokovania prispôsobiť 
potrebám poslancov a vedenia mesta Prievidza. 
 K návrhu termínov rokovania MsZ prijalo MsZ uznesenie č. 158/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
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- k bodu 11 – 
,,Rôzne“ 

 
Bod č. 1 - Žiadosti predkladané majetkovým oddelením MsÚ 

 Ing. Viola Čmiková, vedúca ,majetkového oddelenia, predložila žiadosť spoločnosti 
GLOBÁL, spol. s r. o., so sídlom v Bojniciach, Hollého 1180/13, o kúpu nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza, časti pozemku z parc. č. 3585/4, vo výmere približne 108 m2, za účelom 
vybudovania parkoviska. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 159/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 Ďalšou prerokovanou žiadosťou bola žiadosť Mgr. Pavla Herela TEVOS, Ul. J. 
Francisciho č. 11/3, Prievidza   a Ivety Herelovej TEVOS,  Ul. I. Bukovčana č. 34, Prievidza,  
o  kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 3256/8, vo výmere približne 25 m2, 
za účelom vybudovania  schodišťa k objektu obchodného domu Rozvoj. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 160/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 10 poslancov za, 16 poslancov proti 

 
Následne MsZ schválilo návrh na prenájom  časti pozemku  v k. ú. Prievidza, z parc. č. 
3256/8, vo výmere podľa skutočného zamerania geometrickým plánom, pre Mgr. Pavla 
Herela TEVOS, Prievidza a Ivetu Herelovú TEVOS, Prievidza, za účelom vybudovania  
schodišťa k objektu obchodného domu  Rozvoj. 
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 161/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  

 
Ďalej bola prerokovaná žiadosť Rudolfa Balcára, bytom Prievidza, Ul. A. Hlinku č. 454/4 
o zrušenie predkupného práva na pozemok v k. ú. Prievidza, parc. č. 2050/9 vo výmere 119 
m2, odkúpený od mesta Prievidza Kúpnou zmluvou č. 59/02, z dôvodu ukončenia svojich 
podnikateľských aktivít a odpredaja pozemku aj so susednými nehnuteľnosťami. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 162/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
  
Žiadosť Štefana Žiaka SIGAL, Na karasiny č. 73, Prievidza o dlhodobý prenájom časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3980/2, vo výmere približne 7400 m2 na dobu 30 rokov,  
s výškou nájmu 1,- Sk, za účelom zriadenia viacúčelových športových ihrísk s príslušnými 
sociálnymi zariadeniami, reštauráciou a ďalšími službami. 
Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a zaujímala sa do kedy sa 
spomínaný projekt bude realizovať a kto bude platcom geom. plánu. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, informoval, že investor má záujem v čo najkratšom čase začať realizáciu 
a geom. plán zaplatí nájomca. Ďalej Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil, aby 
v uznesení bola zapracovaná podmienka, že každý deň počas dní školského vyučovania 
bude vyhradený čas na 1 ihrisku v trvaní dvoch školských vyučovacích hodín pre žiakov 
základných škôl a to bezplatne podľa vzájomnej dohody s riaditeľmi škôl.  
Viliam Ugróczy, metodik školských a mimoškolských aktivít, uviedol, že lepším riešením by 
bolo bezplatné sprístupnenie ihriska pre deťi po vyučovaní na mimoškolskú činnosť. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 163/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
Žiadosť spoločnosti SPIRIT, s.r.o., so sídlom v Liptovskom Mikuláši,  Ul. 1. mája 1958/54, 
 o prenájom časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 2122/1, vo výmere 3 m2 na Námestí 
slobody pred OD Makyta, na dobu určitú od 04.05.2007 do 31.08.2007, za účelom predaja  
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značkových slnečných okuliarov a ich doplnkov. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 164/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
Bod č. 3 - Informácia o schválení projektu  

,,Zavedenie a rozšírenie separovaného zberu komunálneho odpadu v regióne horná Nitra“ 
Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila informáciu o schválení 

Projektu „Zavedenie a rozšírenie separovaného zberu komunálneho odpadu v regióne horná 
Nitra“ a o poskytnutí prostriedkov z recyklačného fondu   – účelovej dotácie vo výške 
8 684 850 Sk, na úhradu nákladov s DPH, spojených s realizáciou predmetného Projektu č. 
P 5482/07, v zmysle ktorého sa mesto Prievidza má podieľať na financovaní projektu 
príspevkom vo výške 1 150 000,- Sk. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že v rámci tohto projektu mesto Prievidza zakúpi 
116 Ks nádob na separovaný zber, triediacu linku a špeciálne upravené vozidlo na 
separovaný zber. 
 K informácií o schválení projektu ohľadom separovaného zberu prijalo MsZ 
uznesenie č. 166/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 6 poslancov sa zdržalo 
 

Bod č. 4 - Návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 76/07  
(zmena počtu stánkov využívaných pri príležitostných trhoch 

Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 
predložila prítomným návrh na zmenu uznesenia MsZ č. 76/II./07 zo dňa 27. 2. 2007, ktorým 
MsZ schválilo zvýšenie počtu predajných stánkov využívaných pri príležitostných trhoch o 25 
ks. Uviedla, že po dohovore so zhotoviteľom bolo konštatované, že pri zhotovení stánkov 
s požadovanými rozmermi by nastal problém pri ich uskladňovaní a aj ich stabilita by bola 
znížená.  Z tohto dôvodu odporučila schválenie zmeny uznesenia, a to:  
pôvodný text v písmene a) sa nahrádza textom: „zvýšenie počtu predajných stánkov 
využívaných pri príležitostných trhoch v počte 10 stánkov (dvojstánkov) v rozmeroch  5,6 x 2 
m a 3 stánky  (dvojstánky) v rozmeroch 6,1x2 m, t.j. spolu 13 ks stánkov   (dvojstánkov)“,  
v písmene b) sa text „ 25 ks“ nahrádza textom „13 ks“. 
 K návrhu na zmenu uznesenia prijalo MsZ uznesenie č. 167/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 5 - Žiadosť Slovenského korfbalového klubu Prievidza o finančný príspevok 
 
Viliam Ugróczy, metodik školských a mimoškolských aktivít, informoval o žiadosti 
Slovenského korfbalového klubu Prievidza, Makovického ul. č. 2/8, Prievidza, o poskytnutie 
finančného príspevku vo výške 90 tis. Sk na zabezpečenie organizácie turnaja „Višegrádskej 
ligy“. 
 K žiadosti Slovenského korfbalového klubu Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 
168/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 

 
Bod č. 6 - Návrh na poskytnutie finančného príspevku evan. cirkvi 

 
Žiadosť na poskytnutie finančného príspevku vo výške 50 000,- Sk pre Evanjelický a. 

v. farský úrad Zemianske Kostoľany, Nedožerská cesta č. 4, Prievidza, na opravu fary, 
predložil Jozef Krško, poslanec MsZ. Uviedol, že ide o opravu poddašia na novej streche, 
zakúpenia a osadenia zvýšených plastových okien, vstupných a balkónových dverí. 

K žiadosti o poskytnutie finančného príspevku pre Evanjelický a. v. farský úrad 
Zemianske Kostoľany prijalo MsZ uznesenie č. 169/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 3 poslanci sa zdržali 
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Bod č. 7 - Návrh na zmenu počtu členov komisie obchodu a služieb 
 

Zuzana Belanová, poslankyňa MsZ, predložila poslancom MsZ poslanecký návrh na 
zmenu uznesenia MsZ č. 598/06 v znení uznesenia 57/07  o určení členov komisie obchodu 
a služieb. Požiadala o zmenu počtu poslancov v komisii, a to z dôvodu, že poslancov 
v komisii je nepárny počet a počas vykonávania kontrol by mali byť vždy aspoň dvaja. 

K poslaneckému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 170/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali  

 
 

- k bodu 12 - 
,,Záver“ 

 
 V závere rokovania MsZ Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval prítomných či ešte 
majú nejaký bod na prerokovanie, nakoľko všetky body schváleného programu boli 
prerokované. 
 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval, o podaniach majetkových 
priznaní poslancov MsZ a konštatoval, že od posledného vyzvania o doplnenie oznámení 
došlo k oprave všetkých nedostatkov. 
 
 Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, sa informoval či by nebolo možné distribuovať 
materiály MsZ na nejakých médiách. MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, sa pýtal, 
či by nebolo možné zakúpiť pre poslancov MsZ notebook-y. Ing. Milan Dérer, zástupca 
primátora mesta, uviedol, že MsR bol predložený materiál na zakúpenie notebook-ov. MsR 
schválila ich zakúpenie, a však toho času nie je možné z rozpočtu mesta vyčleniť finančné 
prostriedky na ich zakúpenie. Bude sa o tom v budúcnosti rokovať.  
 
 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, informoval o prebiehajúcich záverečných 
prácach v Klientskom centre a všetkých srdečne pozval na jeho slávnostné otvorenie, ktoré 
sa bude konať dňa 11. 06. 2007 o 10. 00 h. 
 
 Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o ponuke dvoch investorov so 
záujmom o podnikanie v Priemyselnej zóne Prievidza Západ. Ide o investora zo Španielska, 
ktorý podniká v oblasti plastov a gumy. Podmienky v priemyselnom parku investorovi 
vyhovujú a požiadal o vypracovanie zmluvy. 
Druhým investorom je spoločnosť VELUX – plastové okná, ktorý však požiadal o zdržanie, 
nakoľko v priemyselnom parku sa nenachádza dostatok pozemkov s rozmiestnením 
postačujúcim pre investora. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval všetkým prítomným poslancom 
a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 10

Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 30. 05. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
................................................                                .............................................      
      MUDr. Silvia Hrnková                       Július Urík 
            overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 06. 06. 2007 
 


